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Tokio, 22. april 2008 
 
 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Pogovori so tekli o možnostih za poglobitev gospodarskega 
sodelovanja. Ugotovili smo, da te obstajajo, še posebej na nekaterih področjih, kot so: logistika, 
energetika, avtomobilska industrija oziroma proizvodnja pomembnih sestavnih avtomobilski delov, ter 
turizem in nekatera druga področja, kjer so že bili izmenjani medsebojni obiski gospodarstvenikov. 
Tokrat pa je prvi tak organiziran obisk z naše strani. Tudi na poslovni konferenci so se vzpostavili 
nekateri zelo konkretni stiki. To poslovno združenje je izjemno pomembno - pravijo, da se tudi del 
vladne politike dela v tej stavbi oziroma v teh okvirjih. Zaradi tega je bil ta obisk tudi predpriprava na 
pogovore s predsednikom japonske vlade jutri.  
 
BLANKA DOBERŠEK (TV SLOVENIJA): Ali ste se kaj tudi pogovarjali o tem, kako zmanjšati skoraj 
štirikratni razkorak med uvozom in izvozom Slovenije na Japonsko oziroma iz Japonske?   
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Posredno je bistveni namen obiska te gospodarske delegacije  
ravno v tem, kako okrepiti našo prisotnost na japonskem trgu, ki je zelo zahteven - je najbolj zaprt med 
razvitimi trgi. To je tudi tema pogovorov med Japonsko in Evropsko unijo jutri. Formule, ki so doslej 
znane, so predvsem konkretni stiki, čim boljša predstavitev in motivacija japonskih partnerjev, da 
obiščejo Slovenijo. Potem gre vse lažje. 
 
SERGEJA KOTNIK ZARVL (STA): Zanima me kakšna so pričakovanja pred jutrišnjim vrhom EU – 
Japonska? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Šlo bo za zelo neposredne in konkretne pogovore, vezane 
predvsem na skupen nastop proti klimatskim spremembam, priprave na vrh G8 v juliju. Seveda pa bo 
pomembna tema tudi medsebojno gospodarsko sodelovanje, s stalnimi poizkusi Evropske unije, da 
nekoliko bolj odpremo japonski trg. Seveda, se ne bo možno izogniti tudi razpravam o trenutni situaciji v 
svetovni ekonomiji, kjer tako Evropska unija kot Japonska nekoliko bolj optimistično gledata na razvoj 
dogodkov. Je pa kriza na ameriških finančnih trgih, predvsem visoke cene nafte in hrane, tisto, kar skrbi 
vsa svetovna gospodarstva in seveda tudi Japonsko in Evropsko unijo, ki skupaj ustvarjata skoraj 40% 
svetovnega BDP. Konkretne dogovore še usklajujemo. Pravzaprav bodo nekatere stvari odprte do 
konca. Beseda pa bo tekla tudi o skupnih varnostnih izzivih za Evropsko unijo in Japonsko. Sodelujemo 
praktično na vseh nevralgičnih točkah, kjer se vzdržuje oziroma se skuša ohranjati svetovni mir - od 
Afganistana do Bližnjega vzhoda. 


